
MAS MORAVSKÝ KRAS 
Místní akční skupina
Sloup 221, 679 13 Sloup              IČO: 270 28 992

Zápis ze schůze programového výboru MAS Moravský kras,
konané dne 13.2.2007 v sídle sdružení.

Přítomni : Ing. Jozef Jančo, Ing. Stanislav Vymazal, Eva Fraňková

Hosté : p. Ostrovský, Ing. Zigal, Eva Zigalová, pí. Sedláková, Ing. Petr Revenda a další

Program : 1. Zahájení
    2. Zpráva o činnosti od minulé PV

3. Příprav akce ke slavnostnímu předání prvních certifikátů 
4. Různé

1.Zahájení. Na úvod byl navržen program PV.
PV není usnášeníschopný. Zapisovatelem zvolen Ing. Petr Revenda, ověřovatelem 
zvolen Ing. Stanislav Vymazal.

2. Zpráva o činnosti od minulého PV.   
Od minulého PV se konala VH, jenž odsouhlasila jednání s dalšími mikroregiony. Proběhla jednání 
se  zástupci  mikroregionu  Protivanovska,  Černohorska  a  Drahanské  vrchoviny.  Mikroregion 
Protivanovsko požádal o přistoupení k MAS MK.
Pracovní skupina pro místní značení připravila návrh certifikační komise k odsouhlasení. 
PS svolá ustavující schůzi CK na 12.3.2007.

3. Příprava akce ke slavnostnímu předání prvních certifikátů 
Uskuteční se ve čtvrtek 22. března 2007 ve Křtinách. PS pro místní značení připravuje předání 
certifikátů za účasti zástupce vedení  JmK,  „moderátora“ Milana Magniho, zástupců obcí, MAS 
MK, výrobců a novinářů. 

4. Různé.
• Podána informace o přípravě informačního střediska ZO ČSOP Ponikva za spoluúčasti MAS 

MK v budově „Salmovky“ na Skalním mlýně. ZO plánuje spuštění IS v letošní sezóně. 
• Podána  informace  o  přípravě  velkého  Návštěvnického  centra  na  Skalním  mlýně,  kterou 

připravuje pracovní skupina ze zástupců SCHKO MK, Lipky a ZO ČSOP Ponikva.

• Byla projednána příprava projektu na propagaci regionu. Proběhla schůzka zástupců MAS se 
starostkou Blanska. Byla shoda na propagaci akcí na podporu regionálních produktů.

• Podána informace o vhodnosti  rozšíření MAS. Na jednání  se zástupci  Drahanské vrchoviny 
vyplynul zájem o přistoupení. Rozprava k informaci byla velmi různorodá. Situaci by mohlo 
řešit předsednictvo Spolku pro rozvoj venkova MK s dalšími zástupci ostatních obcí, městysů a 
měst. MAS by se měla profesionalizovat.
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• Byla  podána  informace  z jednání  VH Spolku  pro  rozvoj  venkova  MK.  Bylo  zvoleno  nové 
předsednictvo a  kontrolní  komise.  Předsednictvo bude jednat  o  podání  žádosti  na grant  pro 
vypracování studie o odpadovém hospodářství.

• Podána informace o připravovaném semináři ve Štramberku zaměřeném na regionální produkty 
a vývoj v MAS v dalších regionech.

• Informace k akcím propagující mimo jiné značení místních  výrobků. Dne 8.4. 2007 ve Veselici 
pod Rozhlednou a dne  21.4. 2007 v Blansku - Den Země. Obě akce s účastí výrobců. 

Schůze nemohla přijímat žádná usnesení.

Schůzi ukončil Ing. Jozef Jančo.

Zápis byl vyhotoven ve dvou stejnopisech s platností originálu.

Zapsal : Ing. Petr Revenda

Ověřil : Ing. Stanislav Vymazal
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